
Zápisnica 
 

zo  zasadnutia komisie  investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych 
pamiatok, dopravy a verejného poriadku MsZ konanej na MsÚ v Galante  

 dňa 11.5.2021 

 
V Galante dňa 13.5.2021 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Predseda komisie p. Zsolt Takáč privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie 
s nasledovným programom:  

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 
2. Vyhodnotenie zimnej údržby 
3. Návrh VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 
4. Správa o činnosti MsP za rok 2020 
5. Tvorba PHR a SR na roky 2021-2027 
6. Žiadosť o odkúpenie mestského pozemku – žiadateľ Tibor Hatvani 
7. Žiadosť o prenájom nebytových priestorov na ul. Školskej – žiadateľ OZ Poďme spolu 

športovať 
8. Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemkom mesta – žiadateľ MAXNETWORK 

s.r.o 
9. Darovanie majetku – oplotenie detského ihriska na ul. Úzkej 
10. Darovanie nehnuteľného majetku – ul. Cankova záhrada 
11. Dopravné situácie 
12. TC GALANDIA – informatívna správa 
13. Analýza rozpočtu ORM za rok 2020 
14. III. Úprava rozpočtu ORM 
15. Výstavba nájomných bytov – informatívna správa 
16. Platené parkovanie – informatívna správa 
17. Kolumbárium – vizualizácia 
18. Rôzne  
19. Záver 

 

     K bodu č.2  

Vyhodnotenie zimnej údržby    

Materiál predložil: Arnold Popluhár 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne ho berie na vedomie.  

 

K bodu č.3 

Návrh VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 
 
Materiál predložila: Mgr. Daniela Amrichová 

Komisia materiál prerokovala a  berie ho na vedomie hlasovaním 4 za 1 sa zdržal. Komisia 
navrhuje aby TSMG  predložili na najbližšie zasadnutie komisie zoznam materialno-
technického vybavenia, ktoré je potrebné na prevádzkovanie polopodzemných kontajnerov na 
komunálny odpad.  



 

K bodu č.4 

Vyhodnotenie činnosti MsP za rok 2020 

Materiál predložil: Miroslav Grell 

Komisia správu o činnosti MsP za rok 2020 prerokovala a jednohlasne zobrala na vedomie. 

 

K bodu č.5 

Tvorba PHR a SR na roky 2021-2027 

 

Materiál predložil: Ing. Juraj Srnka PhD. 
 
Komisia materiál prerokovala a jednohlasne ho berie na vedomie.  

V rámci pracovných skupín sa prihlásil Zs. Takáč do do pracovnej skupiny: „Podpora rozvoja 
kultúry, ochrana kultúrneho dedičstva“ a Ing. Arch. Slahučka do pracovnej skupiny: 
„Inteligentné mesto, digitalizácia, smart riešenia a technické inovácie“ a do pracovnej skupiny: 
„Moderná technická infraštruktúra, doprava a mobilita“. Mesto zašle každému členovi komisie 
IV ŽP KP D a VP elektronickou poštou zoznam pracovných skupín, do ktorých je možné sa 
prihlásiť. 

 
K bodu č.6 

Žiadosť o odkúpenie mestského pozemku – žiadateľ Tibor Hatvani 
 
Materiál predložil: Mgr. Ivan Szolga 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne sa stotožňuje zo stanoviskom mesta, ktoré 
neodporúča pozemok predať samostatne ale v celosti (18 pozemkov v celkovej výmere 10 000 
m2) formou  obchodnej verejnej súťaže.  

p.Slahučka. V prípade ďalšieho neúspech pri predaji, treba zvážiť možný odpredaj po 
parcelách formou dražby pre získanie čo najväčšieho obnosu peňazí. 

 

K bodu č.7 

Žiadosť o prenájom nebytových priestorov na ul. Školskej – žiadateľ OZ Poďme spolu 
športovať 
 
Materiál predložil: Mgr. Ivan Szolga 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne odporúča nebytové priestory prenajať žiadateľovi.  

 

K bodu č.8 

Žiadosť o zriadenie vecného bremena na pozemkom mesta – žiadateľ MAXNETWORK 
s.r.o 
 
Materiál predložil: Mgr. Ivan Szolga 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne odporúča zriadiť vecné bremeno na pozemkoch 



mesta pre žiadateľa. 

 

K bodu č.9 

TC GALANDIA – informatívna správa 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a  berie ho na vedomie hlasovaním 5 za 1 sa zdržal. Zároveň 
členovia komisie pripomenuli, že ich odporúčania sú podkladom pre rozhodovanie MsZ. Preto 
si uvedomujú sklz medzi predkladaním materiálom a schvaľovacím procesom v Galandii, 
preto sa len ex post vyjadrujú niektorým činnostiam. 

p.Brizlák požiadal o podpis a pečiatku na zmenových listoch pri každej zmene, bez podpisu 
považuje materiál za príliš všeobecný a v budúcnosti spochybniteľný.   

p.Chomča nikdy nebude hlasovať za akékoľvek náklady spojené s Galandiou. 

 Taktiež sme boli informovaný, že p.Ing. Orfánusová ako osoba vykonávajúca stavebný dozor 
na stavbe v Galandií na vlastnú žiadosť ukončila svoju činnosť a to po dohode k dátumu 
15.06.2021. 

 

 

K bodu č.10 

Darovanie majetku – oplotenie detského ihriska na ul. Úzkej 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne odporúča prijať dar od darcu.  

 

K bodu č.11 

Darovanie nehnuteľného majetku – ul. Cankova záhrada  

Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne odporúča prijať dar od darcu, kde p. Slahučka 
zdôraznil správne realizovaný projekt pri dodržaní všetkých podmienok z VZN Mesta Galanta. 

 

K bodu č.12 

Dopravné situácie  

Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí zo zmenou organizácie dopravy podľa 
predložených projektových dokumentácií. Predseda komisie Zs.Takáč navrhuje zriadenie 
nového prechodu pre chodcov cez miestnu komunikáciu ul. Šafárikovu pred domom s.č. 446. 
ako dlhodobú požiadavku občanov pri frekventovanom chodníku pri ZŠ SNP. 

 

K bodu č.13 

Analýza rozpočtu ORM za rok 2020 



 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí s predloženým materiálom.  

 

K bodu č.14 

III. Úprava rozpočtu ORM 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne súhlasí s predloženým materiálom. Do ďalšej 
úpravy rozpočtu je potrebné doplniť finančné prostriedky na vypracovanie PD na parkovisko 
pri amfiteátri a vypracovanie PD na spoplatnenie parkovania na Hlavnej ulici v čo najkratšom 
termíne. 

 

K bodu č.15 

Výstavba nájomných bytov – informatívna správa 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne ho berie na vedomie.  

 

K bodu č.16 

Platené parkovanie – informatívna správa 
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne ho berie na vedomie.  

 
K bodu č.17 

Kolumbárium – vizualizácia  
 
Materiál predložila: Eva Vašáková 

Komisia materiál prerokovala a jednohlasne ho berie na vedomie. Odporúča pokračovať 
v prípravných prácach na realizáciu projektu.  

 

 
 

 
                               Zsolt Takáč, v.r. 
                             predseda komisie 

 
 
Záznam spracoval: Slavomír Javor, v.r. 


